
 

Referat styremøte 4- 2017 
 
Tilstede: Jan Gjennestad, Terje Natland, Kato Bruland, Johny Skjoldal, Hege Hegland 
 
Ikke møtt: Anita Jensen (vara) Hege K. Høyland (vara), Lisa Pickersgill (forbundssekretær) 
 
 
Sted:  Styrerommet, Bergen Travpark. 
Tid:  07.04.17 kl. 16.00 
 
Punkt 5 og 6 ble tatt i etterkant av generalforsamlingen for Bergen Travpark, under disse punktene 
deltok også DNT-leder Knut Weum. 
 
Saksliste 
 

1. Godkjenning av innkalling 
Innkalling godkjent 
 

2. Godkjenning av referat fra forrige styremøte 
Referat fra forrige styremøte godkjent. 
 

3. Sette dato for neste styremøte 
Det blir neppe tid til styremøte i forkant av lagledermøtet 21. april, nytt møte blir i etterkant 
av generalforsamling DNT. Dato bestemmes senere 
 

4. Generalforsamling Bergen Travpark AS 
Valgkomiteens innstilling ble gjennomgått - styret tok innstillingen til etterretning og 
besluttet å følge majoritetseier i avstemningen. 

 
5. Kategorisering anlegg i travlagene 

Anleggskontakt Johnny Skjoldal har vært på samling for landets anleggskontakter. I løpet av 
2017 skal alle anlegg revideres hva kategorisering angår – det medfører at alle lagene på fylle 
ut sine skjema på nytt og at disse skal verifiseres ved fysisk besøk av forbundet. 
Det tas sikte på at disse skjemaene er fylt ut av lagene innen utgangen av mai, dette 
presenteres på lagmøtet 21. april. I den grad det lar seg gjøre kombineres godkjenning av 
anlegg med andre ærend forbundet kan ha i regionene for å lette reisebelastning for 
anleggskontakt og redusere reisekostnader for forbundet – forbundsleder skal besøke Sogn 
Travselskap på deres lokalkjøring 17. april og forsøker å få godkjent deres papirer den dagen. 
 

6. Temakveld 2. juni 
Johnny Skjoldal har vært i kontakt med Erik Killingmo som har sagt seg villig til å holde 
foredrag i Bergen. Forbundet besluttet å sette dette opp fredag 2. juni som temakveldi 
forbindelse med V75-kjøringen i Bergen. Styreleder i DNT blir også invitert denne kvelden. 

 
  



7. Eventuelt 
Ungdomsgruppen er nå startet opp med god oppslutning fra ivrige medlemmer, Hege 
Hegland og Marianne Kaarevik bistår Hege Høyland i denne gruppen. 
Ponnigruppen har gledelig nok mottatt 10 000 kr i tilskudd fra Fana Sparebank. 
 
 

 
Møtet ble hevet 19:30 
 
 
 
Jan Gjennestad, referent 
 
 
 
 
 
 
 
Jan Gjennestad          Terje Natland   Kato Bruland 
 
 
 
 
 
   Johnny Skjoldal    Hege Hegland 


